



ALDAR RELEASES COMPLETED APARTMENTS FOR SALE AT REFLECTION II

- All 182 apartments ready for move-in during Q2 2022
- Stunning overwater location with unique views of Reem Island and Arabian Gulf
- Features swimming pools, gym, yoga deck, multipurpose games room and kids play area
- Choice of studios, one-, two-, and three-bedroom units for buyers of all nationalities
- Show apartment and completed units available for viewing once sales begin on 13 February

Abu Dhabi, UAE – 04 February 2022: Building on the success of its developments across Abu Dhabi's prime locations, Aldar Properties ('Aldar') has announced that all 182 apartments at the second tower of its boutique Reflection project are now available for sale. Reflection II is located at the heart of Reem Island, overlooking Abu Dhabi's iconic skyline and mangroves, and with all units ready to move-in during Q2 2022, sales will start from 13 February.

The release of properties at Reflection II follows the successful sale of units at the first apartment building at the development. The second tower is being brought to the market to cater to specific demand from both home buyers and investors for high quality, ready to move in properties.

Customers of all nationalities can choose from studios and one-, two-, and three-bedroom apartments, all of which are reaching completion and ready for handover. Unit prices at the development, which has 19 floors of residential properties, start at AED 590,300 for studios, AED 885,800 for one-bedroom apartments, AED 1,327,000 for two bedrooms and AED 1,822,000 for three bedrooms.

Rashed Al Omaira, Chief Commercial Officer at Aldar Development, said: **"Reflection II is an exciting new proposition within Abu Dhabi's apartment segment, with the development providing stunning overwater views of Reem Island. With the first building fully operational and occupied, as well as the facilities and amenities in place, this is one of the very few new turnkey solutions in the market today. The added benefit of the project is that it is ready for homeowners or their tenants to occupy homes within the coming months in a prime location in Abu Dhabi. Aldar continues to be well positioned to meet customer demand with a wide range of products at a variety of price points that suit current customer needs, and Reflection II is the latest example."**

The amenity-driven community caters to a balanced lifestyle, with high quality swimming pools, gym, yoga deck, multipurpose games room, and a kids play area all available to residents. The podium level also allows residents to enjoy a communal garden and various outdoor spaces.

Located in Shams, on the eastern side of Reem Island, the development is surrounded by the cultural and financial centres of Saadiyat Island and Al Maryah Island, while only minutes away from downtown Abu Dhabi. It also benefits from a range of retail destinations close by, including Shams Boutik Mall, Reem Mall, and Galleria Mall.

The entire Reflection II development has been designed with sustainability in mind throughout the lifecycle of the project. Environmental considerations were made during the construction process, and the building has been designed to reduce water and electricity demand and facilitate the efficient distribution of resources.

Customers interested in purchasing a home at Reflection II can visit the Aldar's Sales Centre or attend the public sales event at the Yas Marina Circuit Conference Centre, Yas Island on 13 February. Pre-registration for event attendance is required through the Aldar website and visitors must have a green pass on their Alhosn application.

Interested customers can also contact the Aldar Sales Centre by phone on 800-ALDAR/800-25327 or via email on customermanagement@aldar.com.

-ENDS-

For further information, please contact:

Media

Obaid Al Yammahi

Aldar Properties

+971 2 810 5555

Joudi Issa

Brunswick

+971 2 234 4600

ALDAR@brunswickgroup.com

About Aldar

Aldar Properties PJSC is the leading real estate developer and manager in the UAE with a diversified and sustainable operating model centered around two core businesses: Aldar Development and Aldar Investment.

Aldar Development is a master developer of integrated, liveable, and thriving communities across Abu Dhabi's most desirable destinations, including Yas Island, Saadiyat Island, Al Raha, and Reem Island. It is responsible for developing Aldar's c. 65 million sqm land bank and includes three businesses: Aldar Projects, which manages Aldar's fee-based development management business, including AED 45 billion of government housing and infrastructure projects; Aldar Ventures, which incubates and nurtures new business opportunities and innovation areas; and Aldar Egypt, the platform focused on developing mixed-use communities in Egypt.

Aldar Investment houses Aldar's core asset management business comprising an AED 16 billion portfolio of investment grade and income-generating real estate assets diversified across retail, residential and commercial segments. It also manages three core platforms: Aldar Education, Aldar Estates and Aldar Hospitality and Leisure. Aldar Education includes Aldar's entire educational portfolio, including Aldar Academies, the leading education group in Abu Dhabi, with 20 schools, over 24,000 students and a growing network of 3,000 educators from over 100 nationalities, offering a wide range of curriculum and ancillary services such as a Teacher Training Academy.

Aldar Estates consolidates Aldar's Retail Operations alongside existing Residential and Commercial real estate operations within Provis and will further include Community Management under one integrated property management platform. Aldar Hospitality and Leisure looks after Aldar's portfolio of hotel and leisure assets, which are anchored around Yas Island and Saadiyat. It includes Aldar's portfolio of 10 hotels, comprising over 2,900 hotel keys and managing operations across golf courses, beach clubs and marinas.

Aldar's shares are traded on the Abu Dhabi Securities Exchange (Stock quote: ALDAR:UH), and is a profitable, cash generative business that provides recurring revenues, and benefits from a diverse and supportive shareholder base. Aldar operates according to high standards of corporate governance and is committed to operating a long term and sustainable business in order to provide ongoing value for its shareholders.

Aldar is driven by a vision to be a leading real estate developer and manager in the region by playing a key role in the development of quality, comfortable, desirable destinations that people can live in, work at and visit.

For more information on Aldar please visit www.aldar.com or follow us on:



الدار العقارية تطرح وحدات جديدة للبيع في مشروع "ريفلكشن 2"

- طرح 182 وحدة جاهزة للسكن خلال الربع الثاني 2022
- موقع مثالي يتمتع بإطلالة مائية ومناظر فريدة في جزيرة الريم والخليج العربي
- المشروع يضم مساح وصالة ألعاب رياضية وركناً مخصصاً لليوغا بالإضافة إلى مسار مخصص للدراجات وغرفة ألعاب متعددة الاستعمالات
- يوفر المشروع مجموعة متنوعة من الخيارات بما فيها استوديوهات وشقق سكنية من غرفة وغرفتين و3 غرف، ويرحب بالمستثمرين والملاك من كافة الجنسيات
- يمكن معاينة الوحدات عقب إطلاق المبيعات في 13 فبراير

أبوظبي، الإمارات - 4 فبراير 2022: أعلنت الدار العقارية، استكمالاً للزخم والنجاح المُحققين عبر مشاريعها التطويرية في أبرز المواقع الرئيسية بإمارة أبوظبي، عن طرح 182 وحدة جديدة للبيع في مشروعها المتميز "ريفلكشن 2"، الواقع في قلب جزيرة الريم، والذي يتمتع بإطلالة على الأفق المعماري للعاصمة الإماراتية وتحيطه أشجار القرم الطبيعية. وستكون كافة وحدات البرج جاهزة بحلول الربع الثاني 2022، في حين سيتم إطلاق المبيعات يوم 13 فبراير.

ويأتي طرح الوحدات في برج "ريفلكشن 2" عقب نجاح مبيعات كافة وحدات البرج السكني الأول في المشروع. كما أن طرح البرج الثاني في السوق يأتي تلبية لمتطلبات المشترين والمستثمرين لعقارات جاهزة وعالية الجودة. ويرحب هذا المشروع بالمشترين من كافة الجنسيات للاختيار بين وحدات الاستوديو والشقق المكونة من غرفة أو غرفتين أو ثلاث غرف، والتي شارفت جميعها على الانتهاء وجاهزة للتسليم. وتبدأ أسعار الوحدات في البرج المكون من 19 طابقاً من 590,300 درهم لوحدات الاستوديو، و 885,800 درهم للشقق المكونة من غرفة واحدة، و 1,327,000 درهم للشقق المكونة من غرفتين، و 1,822,000 درهم للشقق المكونة من ثلاث غرف.

وفي هذه المناسبة، قال راشد العميرة، الرئيس التنفيذي للشؤون التجارية لدى الدار للتطوير: "يتمتع البرج السكني 'ريفلكشن 2' بكافة الإمكانيات والمقومات التي تميزه داخل السوق العقارية في أبوظبي، كما

أنه يوفر إطلالات مائية في جزيرة الريم. وعقب إشغال كافة وحدات البرج الأول بالمشروع وإدارته بالكامل، مدعوماً بكافة المرافق والوسائل الترفيهية اللازمة، فإن هذا المشروع يكتسب قيمة كبيرة كونه يشكل أحد الخيارات السكنية القليلة الجاهزة في السوق العقارية بالعاصمة الإماراتية اليوم، إذ تكمن أهميته في جاهزية وحداته للملاك والمستأجرين مع إمكانية الانتقال إليه خلال الأشهر القادمة في موقع متميزة في أبوظبي. وتواصل الدار تلبية الطلب المتنامي من العملاء بتوفير مجموعة واسعة من العقارات عالية الجودة بأسعار متنوعة تناسب الجميع، وإن مشروع "ريفلكشن 2" هو أحدث مثال على ذلك".

ويأتي هذا المجتمع السكني المزود بكافة الوسائل الترفيهية أسلوب حياة متوازن، إذ يضم مساح عالية الجودة وصالة ألعاب رياضية وركناً مخصصاً لليوغا بالإضافة إلى مسار مخصص للدراجات وغرفة ألعاب متعددة الاستعمالات، هذا بجانب مساحة مخصصة للعب الأطفال، وتتوفر هذه المرافق لكافة المقيمين في وحدات المشروع. ويتيح مستوى البوديوم للمقيمين كذلك فرصة الاستمتاع بحديقة مشتركة ومساحات خارجية متنوعة.

يقع هذا المشروع، القائم في منطقة شمس بالجانب الشرقي من جزيرة الريم، وسط مجموعة من المعالم والمراكز الثقافية والمالية في جزيرة السعديات وجزيرة الماربه، ولا يبعد سوى دقائق عن وسط مدينة أبوظبي. وسيحظى المقيمون بفرصة الاستفادة من وجهات التجزئة المجاورة، بما في ذلك شمس بوتيك مول والريم مول وغاليريا مول.

وتجدر الإشارة أن تصميم مشروع "ريفلكشن 2" تم تطويره بالكامل وفقاً لممارسات ومعايير الاستدامة، مع أخذ دورة حياة المشروع في الاعتبار. كما تضمن المشروع الاعتبارات البيئية خلال أعمال البناء والتشييد، حيث تم تصميم المبنى بهدف الحد من استهلاك الماء والكهرباء واعتماد آلية فعّالة لتعزيزاً لكفاءة توزيع الموارد وترشيد استخدامها.

يُمكن للعملاء المهتمين بشراء الوحدات ضمن مشروع "ريفلكشن 2" زيارة مركز المبيعات لشركة الدار أو حضور حدث المبيعات الذي سيقام في مركز ياس للمؤتمرات داخل حلبة مرسى ياس بجزيرة ياس يوم 13 فبراير. وينحصر الحضور على السادة العملاء الذين قاموا بتسجيل بياناتهم مسبقاً عبر الموقع الإلكتروني لشركة الدار، كما يجب على الزوّار الكرام إظهار الحالة الخضراء عبر تطبيق الحصن.

كما يمكن للعملاء المهتمين التواصل مع مركز مبيعات الدار عبر الهاتف على 800--800/ALDAR أو عن طريق البريد الإلكتروني customermanagement@aldar.com.

-انتهى-

للمزيد من المعلومات يرجى الاتصال على الأرقام التالية:

التواصل الإعلامي:

عبيد اليماحي

سارة عبدالباري

شركة الدار العقارية

برنزويك غلف

+971 2 810 5555

+971 4 560 9638

ALDAR@brunswickgroup.com

حول شركة الدار

تُعتبر شركة الدار رائدةً في مجال تطوير وإدارة العقارات في دولة الإمارات، حيث إنها تعتمد نموذج تشغيل متنوع ومستدام تدعمه شركتان أساسيتان، وهما "الدار للتطوير" و"الدار للاستثمار".

تواصل شركة "الدار للتطوير" دورها الريادي في تطوير مجتمعات متكاملة تُثري حياة السكّان عبر أكثر الجهات المرغوبة في إمارة أبوظبي، بما في ذلك جزيرة ياس وجزيرة السعديات وشاطئ الراحة وجزيرة الريم. كما أنها تمتلك محفظة أراضي بمساحة 65 مليون متر مربع، وتشمل ثلاث وحدات أعمال، وهي: الدار للمشاريع، وستكون مسؤولة عن إدارة وحدة أعمال إدارة المشروعات القائمة على الرسوم، بما في ذلك محفظة بقيمة 45 مليار درهم من مشروعات إسكان المواطنين والبنية التحتية الرئيسية؛ و"الدار للريادة"، والتي تتولّى اقتناص فرص الأعمال الجديدة وتطوير مجالات الابتكار؛ و"الدار مصر"، وهي منصّة تركز على السوق العقارية المصرية الواعدة والمُدرة للأرباح، باعتبارها سوقاً رئيسية لتطوير مجتمعات متكاملة متعددة الاستخدامات.

وتضم شركة "الدار للاستثمار" وحدة إدارة الأصول التابعة لمجموعة الدار والتي تشمل محفظة قيمتها 16 مليار درهم من الأصول العقارية المدرة للإيرادات المتكررة في قطاع التجزئة والمجتمعات السكنية والتجارية. كما تتولّى إدارة المنصات الثلاثة الأساسية، وهي: "الدار للتعليم" و"الدار للعقارات" و"الدار للضيافة والترفيه". وتشمل منصّة "الدار للتعليم" محفظة الأصول التعليمية، بما في ذلك أكاديميات الدار، وهي مجموعة تعليمية رائدة في أبوظبي تضم محفظتها 20 مدرسة وأكثر من 24 ألف طالب بالإضافة إلى شبكة منامية من 3 آلاف مُعلم ينتمون إلى أكثر من 100 جنسية، وهي تعتمد مجموعة واسعة من المناهج التعليمية والخدمات الإضافية مثل أكاديمية تدريب المعلمين.

بينما تتولّى "الدار للعقارات" دمج عمليات العقارات التجارية والسكنية ضمن محفظة شركة "بروفيس" المتخصصة في إدارة العقارات، كما تشمل كذلك إدارة المجتمعات من خلال منصّة إدارية عقارية متكاملة. وتتولّى شركة "الدار للضيافة والترفيه" مهمة الإشراف على محفظة الأصول الفندقية والترفيهية التابعة للدار، المتواجدة بشكل أساسي في جزيرة ياس وجزيرة السعديات، بما في ذلك محفظة الدار الفندقية التي تضم 10 فنادق، بإجمالي 2900 غرفة فندقية، إلى جانب إدارة العمليات عبر ملاعب الغولف والنوادي الشاطئية والمراسي.

أسهم شركة الدار مُدرجة في سوق أبوظبي للأوراق المالية (رمز التداول ALDAR:UH)، وتحقق أعمال الشركة أرباحاً وإيرادات متكررة مستقرة، وتمتلك قاعدة واسعة ومتنوعة من المساهمين. وتتبنّى الدار أفضل معايير الحوكمة المؤسسية، وتلتزم بإدارة عمليات مستدامة على الأمد الطويل حرصاً منها على تحقيق قيمة مُضافة لمساهميها بشكل مستمر.

تتبنّى شركة الدار رؤيةً طموحة حيث تسعى لأن تكون المطور والمدير العقاري الأكثر موثوقية في المنطقة، وهي تضطلع بدور محوري في تطوير وجهات عالية الجودة ومريحة تلبى احتياجات أفراد المجتمع وتتوافر فيها المقومات والإمكانات اللازمة للعمل والعيش والترفيه.

